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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE 
L’ESPORT DE SITGES 

 
 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ: 
Núm.: 9 
Data:   27 abril de 2023 
Hora: 18:30 hores 
Lloc: Masia Can Milà (Oficina Turisme). 
 
HI ASSISTEIXEN: 
 
Presidenta:  
 

 Senyora Aurora Carbonell i Abella, Alcaldessa de Sitges.. 
 
Vicepresident: 
 
 Senyor Jaume Monasterio i Miró, regidor de Serveis Urbans, Mobilitat i 

Esports. 
 
Vocals: 
 
 Senyor Rafel Font i Buixens, representant de Junts per Sitges. 
 Senyor  Ignacio Rubí Gonzalez, representant de Nou Horitzó. 
 Senyor José Maria Martinez Carbajosa, representant del Grup Polític 

municipal El Margalló S.B.G. 
 Senyor Sergio Bermúdez Molero, representant de l’Associació Cultural i 

Esportiva de Futbol Gaèlic de Sitges. 
 Senyor Isidre Artur Gómez Botas, representant del Club de Futbol Blanca 

Subur.  
 Senyor Benjamín Diz Rodriguez, representant del Club de Mar de Sitges. 
 Senyor Rafael Alcázar Alquézar, representant Club Esportiu Sitgetà 

Basquetbol. 
 Senyor Alejandro Aquiles Villarreal, representant del Rugby Club Sitges. 
 Senyor Jaume Pujol Batlle, representant de l’Escola Nàutica Nootka Kayak. 
 Senyor Guillem Pujadas, representat de l’Agrupació Esportiva Les Botigues 

de Sitges. 
 Senyor Iván Garcia Trujillo, representant del Club Nàutic Sitges. 
 Senyor Pau Ramon Simó Tarroch, representant del Club Bàsquet Sitges. 
 Senyor Lucas Estruch en representació de la senyora Carme Gasulla 

Blanco, regidora de Comuns Verds Sitges. 
 
Assisteixen com a oients: 
 
 Senyora Núria Moreno, representant del Club Rítmica Sitges-Garraf. 
 Núria Grado, representant del Club Rítmica Sitges-Garraf. 
 Rafael Chinchilla, representant del Club Rítmica Sitges-Garraf. 

 
Excusen l’assistència: 
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 Senyor David Martínez Lluís, regidor d’Educació, de Tradicions i Festes. 
 Senyor Guillem Escolà, regidor del Grup Independent. 
 Senyora Carme Gasulla Blanco, regidora de Comuns Verds Sitges. En el 

seu lloc assisteix el senyor Lucas Estruch. 
 Senyor Tomás González Bollarín, representant del Club de Golf Terramar. 
 Senyor Josep Mª Roca i Carbonell, representant del Club Nàutic Garraf. 
 Senyor Joan Josep Tutusaus Martí, representant del Centre Excursionista 

de Sitges. 
 Senyora Patricia Melvin, representant del Sitges Hockey Club. 
 Senyor José Antonio Escribano, representant de l’AFA de l’Escola Pia de 

Sitges. 
 

Secretari i assessor:  
 

 Senyor Fermín Sánchez Ferrer, Cap del Departament d’Esports, Director 
de l’Àrea de Serveis a les Persones, en funcions. 

 
Personal del Departament d’Esports: 
 

 Senyora Eva Fons i Vidal, tècnica del Departament d’Esports. 
 Josep Mª Figueras, tècnic auxiliar del Departament d’Esports 

 
Ponent extern: 
 

 Senyor Marcos Reinado, director de Gempro Serveis d’assessorament. 
 
ORDRE DEL DIA: 
 

1. Lectura i rectificació, si s’escau de l’acta anterior. 
2. Balanç de la Legislatura 2019-2023. 
3. Presentació de la Memòria de la Regidoria d’Esports de l’any 2022. 
4. Ponència i debat participatiu: “Els aspectes normatius més importants a 
tenir en compte a l’hora d’organitzar activitats esportives i de lleure amb 
menors de 18 anys. Els Casals Esportius” a càrrec de Marcos Reinado”. 
5. Calendari de sessions any 2023. 
6. Precs i preguntes. 

 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
A les 18:37 hores s’inicia la sessió i l’Alcaldessa de Sitges, Aurora Carbonell dona 
la benvinguda als membres del Consell. Posteriorment dona la paraula al regidor 
d’Esports, Jaume Monasterio qui exposa l’ordre del dia de la sessió i procedeix 
dient que el punt 2 de l’ordre “Balanç de la Legislatura 2019-2023” no s’exposarà 
en compliment de la Llei Electoral que prohibeix donar compte del que s’ha fet 
durant els quatre anys de legislatura. 
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Tot seguit el senyor Monasterio aborda el punt 3 de l’ordre del dia i presenta i 
exposa la Memòria de la Regidoria d’Esports de l’any 2022, com s’ha fet sempre 
en el primer Consell de l’any. 
 
Acabat el punt 3, el regidor d’Esports, Jaume Monasterio presenta al ponent 
Marcos Reinado, com a Llicenciat en Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport per 
la Universitat de Barcelona. MBA i post graduat en gestió d’entitats esportives, 
gestió pública i gestió financera. Soci director de Gempro Serveis 
d’assessorament, empresa especialitzada en la gestió laboral, comptable, fiscal i 
administrativa d’entitats esportives i de SAEE Consulting SL, empresa 
especialitzada en l’assessorament i la formació per als responsables de les 
entitats esportives i d’altres agents del sistema esportiu que abordarà el tema de 
debat participatiu: “Els aspectes normatius més importants a tenir en compte a 
l’hora d’organitzar activitats esportives i de lleure amb menors de 18 anys. Els 
Casals Esportius”. 
 
S’obre un torn de preguntes i no havent cap qüestió, es comenta que es farà 
arribar la documentació a tots els membres del Consell. 
 
A continuació el regidor d’Esports Jaume Monasterio proposa el calendari de 
sessions del Consell Municipal de l’Esport per l’any 2023 essent els següents dies: 
 

 27 d’abril de 2023 
 16 de novembre de 2023 

 

Finalment, es tracta l’últim punt de l’odre del dia, precs i preguntes i es comenta 

que el Rugby Club Sitges ha fet una proposta que s’exposa a debat entre els 

membres, que es tracta de la construcció d’una residència d’esportistes a Sitges. 

El senyor Alejandro Villarreal, comenta que vàries entitats esportives estan 

interessades en plantejar aquest tema i saber quina viabilitat te. 

El senyor Monasterio li respon que actualment no es veu el format de com es pot 

portar a terme ja que existeix una problemàtica amb el sol en el municipi perquè 

no n’hi ha disponible i el que hi ha el cost és molt elevat. Afegeix que de cara al 

proper Consell es podria debatre sobre el tema i portar-se a terme el projecte en 

les properes legislatures creant una taula de treball (comissió). 

El senyor Pau Simó comenta que no quadren els imports d’algunes partides 

(consergeria. manteniment i neteja) que hi ha a la memòria, amb el quadre resum 

del balanç del final de document.  

El regidor d’Esports, Jaume Monasterio, el senyor Fermin Sánchez i el tècnic 

Josep Mª Figueras comenten que pel que fa als imports de la consergeria, el càlcul 

en la memòria econòmica és la suma del total de les factures registrades.  El càlcul 

dels gràfics és la suma del total prestat. La diferència d’imports ve donat perquè 

l’Ajuntament no tanca l’exercici econòmic a 31 de desembre, sinó a 

principis/mitjans de desembre. Per tant, el desembre de 2021 es fa un càlcul 

aproximat d’hores de consergeria, sempre intentant anar a màxims. Donat a 
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cancel·lacions i modificacions horàries, s’acostumen a fer menys hores de les 

previstes (és a dir, que ens ha cobrat de més). Per tant, al següent més, en aquest 

cas el gener del 2022 es compensa cobrant de menys, és a dir, presenten una 

factura inferior al servei prestat. 

Pel que fa als imports de neteja existeix un contracte general per a tot l’Ajuntament 

de neteja d’edificis municipals, que inclou les instal·lacions esportives. Els imports 

dels gràfics corresponent a la part imputable a Esports. La partida que apareix en 

la memòria econòmica (0 €) està prevista per si fes falta per a necessitats o causes 

excepcionals. 

En els gràfics només es reflecteixen els imports destinats a les principals 

instal·lacions esportives. La diferència restant son partides destinades a altres 

equipament més petits, com poden ser les pistes de petanca municipal, l’espai 

d’escalada i altre espais esportius de la via pública.  

El senyor Simó es referma en la seva opinió dient que no hi està d’acord i que no 

està ben fet. S’estableix un debat d’opinió i contra rèplica i finalment decideixen 

tancar el tema ja que les opinions són oposades. 

El senyor Guillem Pujades exposa la problemàtiques que tenen a nivell 

d’instal·lacions esportives en el barri de les Botigues de Sitges, i el regidor d’Esport 

li respon dient que son coneixedors de la situació actual del barri i que és una de 

les prioritats a tenir en compte en un futur immediat. 

La senyora Núria Moreno comenta que no han cobrat la subvenció en 

concurrència competitiva de l’any 2022 i per tant, aquest import no hauria d’estar 

reflexat a la memòria 2022.  El regidor d’Esports, Jaume Monasterio li comenta 

que la subvenció s’ha atorgat i per tant, així es reflexa a la partida corresponent. 

La senyora Eva Fons comenta que l’Ajuntament va atorgar la subvenció, el cas és 

que el Club Rítmica Sitges Garraf no va acceptar-la en el període establert, per 

tant,  com diuen les Bases Reguladores de Subvencions i de la Convocatòria, es 

perd la subvenció si no s’ha acceptat prèviament. 

El senyor Fermín Sánchez afegeix que és un tema de procediment administratiu. 

Es  va modificar les bases dient que si es rep una quantitat superior a 6000 € es 

pot fer una acceptació tàcita, però si la quantitat és superior s’ha de fer una 

acceptació expressa, i en aquest cas no es va fer. Segueix explicant quin és el 

procediment que es duu a terme per la concessió de subvencions. 

El senyor Fermin Sánchez comenta també la importància de la Declaració 

Responsable que presenten les entitats. En aquesta declaració es signa que els 

pressupostos que es presenten son reals i a vegades veiem que s’obvien 

ingressos. Afegeix dient que arribarà un moment en que la Intervenció de 

l’Ajuntament demanarà que es justifiquin el 100% de pressupost que es presenta. 

D’altre banda, hi ha entitats que presenten superàvit i en aquest cas, no es pot 

atorgar subvenció perquè hi hauria un excés de finançament i per tant, cal de 

reintegrar la subvenció concedida. 
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El regidor segueix dient que anteriorment es donava el 75% de la subvenció abans 

d’acabar l’any en curs i el 25% restant es donava a l’any següent quan hi havia els 

romanents. Ara, tot i que va costar molt convèncer a Tresoreria, es dona el 100% 

de la bestreta i d’aquesta manera es minimitzen els tràmits administratius i és més 

àgil i beneficiós per les entitats. 

La senyora Núria Moreno comenta que se’ls acaba el contracte de la nau que 

disposaven per entrenar, i al juny 50 nenes es quedaren sense instal·lació 

esportiva per entrenar. El regidor afegeix que s’està mirant de trobar una solució 

en aquest tema per trobar diferents espais. La senyora Moreno comenta que estan 

parlant amb IES Vinyet i l’escola Miguel Utrillo sobretot de cara al mes de 

setembre. 

El regidor d’esports, Jaume Monasterio conclou dient que hi ha una mancança i 

endarreriment a nivell d’instal·lacions i espais esportius en el municipi des de fa 

anys. El senyor Pau Simó interromp dient que aquest tema s’ha parlat a cada 

Consell i que no s’ha fet res. Afegeixi dient que l’escola Miguel Utrillo, que és 

municipal, els posa molt problemes per entrenar i diu que fa un any van sol·licitar 

una reunió que encara no s’ha fet. El senyor Rafa Alcazar li dona la raó i comenta 

també que hi ha conserges a les instal·lacions que se’n va la llum i no saben com 

encendre-la. I el senyor Fermin Sánchez li respon dient que si passa això es degut 

a que l’empresa de consergeria deu haver enviat a un substitut però és una 

anècdota i afegeix dient que als cap de setmana hi ha una empresa que dinamitza 

els patis oberts de les instal·lacions escolars. 

El senyor Fermin Sánchez per respondre al senyor Simó, comenta que a l’any 

2020 es va construir el camp polivalent i es va inaugurar una pista de Cruyff Court 

i també es va canviar la coberta i substitució del parquet del pavelló 2 del 

Poliesportiu de Pins Vens. I actualment s’està fent un projecte per construir un nou 

camp de futbol que ja està adjudicada la redacció del projecte. Tot seguit el senyor 

Simó diu que no s’ha informat mai i el regidor d’Esports ho desmenteix 

contundentment dient que a cada Consell s’ha informat dels projectes d’obres 

futures. I tot seguit exposa el procediment que es segueix per la construcció del 

nou pavelló. 

El senyor Fermin Sánchez comenta que l’empresa de consergeria te una obligació 

contractual de tenir una quota per a persones amb certa diversitat funcional. Es 

una empresa que és un centre especial de treball de inserció laboral. Ho comenta 

perquè es tingui present aquest aspecte alhora de possibles substitucions del 

personal. El senyor Alcazar afegeix dient que hi ha persones que hi posen voluntat 

però que n’hi ha d’altres que no fan la seva feina. 

El senyor Isidre Gómez comenta que referent a la pista Cruyff Court es va 

comentar el dia de la presentació en el Consell, que hi hauria unes persones 

dinamitzadores d’aquesta espai i que mai ha vist a ningú i la pista sempre està 

ocupada. El senyor Fermin Sánchez li respon dient que existeix un conveni entre 

l’Ajuntament i la Fundació Johan Cruyff on diu que l’Ajuntament ha d’organitzar 

dos esdeveniment durant l’any. Segueix dient que normalment aquestes pistes 

estan concebudes perquè els barris més marginals, tinguin un espai de trobada 
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pel joves i aquí sorgeix la figura del dinamitzador. El regidor d’Esport afegeix dient 

que el concepte que tenen a la fundació no s’escau exactament en el municipi. 

Sánchez comenta que es fan trobades amb les escoles de Sitges i està previst fer 

trobades amb els municipis de la resta de la comarca. 

I finalment el regidor d’Esports, Jaume  Monasterio dona per tancat aquest Consell 
i segueix dient que es dissoldrà i amb la nova legislatura es tornarà a crear. I dona 
les gràcies a totes les persones que han participat dels Consell ja que és molt 
gratificant que la gent del món de l’esport s’impliqui i agraeix també a les persones 
que formen part de les juntes directives per la feina que fan dia a dia i dels èxits 
que es van aconseguint any rere any. 
 
 
 
I essent les 20:25 hores, es dóna per finalitzat el Consell Municipal de l’Esport. 
 
 
 
La presidenta      El Secretari 
Aurora Carbonell i Abella    Fermín Sánchez Ferrer 
 
 
 
 

 
 
 


